

إشارة: أ.أ. 23/06/223

التاريخ: 2023/06/18

Gentlemen: Disclosure department – CMA

Gentlemen: Bursa Kuwait

السادة/ إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: : A comment on the unusual trading of the company's shares in trading session of 18/06/2023

الموضوع: تعقيب بشأن تداول غير اعتيادي على سهم الشركة في جلسة تداول يوم 2023/06/18

With reference to the above subject, and to your e-mail sent to us on June 18, 2023, regarding the unusual trading on the shares of Aayan Leasing and Investment Company in the stock exchange trading session on 18 June 2023, and in compliance with the provisions of Article (4-5) of Module Ten of the executive regulations of the law No. 07 of 2010 regarding disclosure and commenting on unusual trading activity.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى بريدكم الإلكتروني المرسل إلينا بتاريخ 18 يونيو 2023 بشأن التداول غير الاعتيادي على سهم شركة أعيان للإجارة والاستثمار في جلسة تداول البورصة ليوم 18 يونيو 2023، والتزاماً بأحكام المادة (4-5) من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسنة 2010 بشأن الإفصاح والتعقيب على نشاط التداول غير الاعتيادي.

There had been no recent developments that is likely to impact the Aayan Leasing and Investment Company in the way which would cause such unusual trading of Aayan shares, except that on 10/03/2022 we disclosed a subsidiary company's initial sales contracts for a group of investment properties. The company is currently completing these properties' sale procedures.

أنه لم تكن هناك تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على شركة أعيان للإجارة والاستثمار بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول سوى أنه بتاريخ 2022/10/03 تم الإفصاح عن قيام شركة تابعة بإبرام عقود بيع أولية لمجموعة عقارات استثمارية، وتقوم الشركة حالياً باستكمال إجراءات إتمام عملية بيع تلك العقارات.

A supplementary disclosure will be made once all procedures are completed.

هذا وسيتم إجراء إفصاح مكمل حال الانتهاء من كافة الإجراءات.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Abdullah Mohamed Al-shatti
Chief Executive Officer

عبدالله محمد الشطي
الرئيس التنفيذي

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع.)
A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO

8